
Referat skolebestyrelsesmøde 21. marts 2024 
Lyreskovskolen 
 
Der indkaldes til møde i Skolebestyrelsen på 
Lyreskovskolen i mødelokalet 2115 ved ”Pausen”. 
Torsdag d. 21. marts 2024 
kl. 17.00-19.00 
 
 

Mødedeltagere: 
Morten Schulz  
Kenneth Kristensen  
Ditte Rodenberg Mosgaard 
Susanne Ries 
Djennie Thomsen 
Gunvor Møller Michelsen 
Ebru Ozcan 
Lærer Charlotte Lindtner 
Trine Dicker 
Skoleleder Michael S. Petersen  
Elevrådsformand  
Næstformand elevrådet  
 
 
 
 

Andre inviterede: Regina Thomsen 
 
 
 
 

Afbud:  
 
Charlotte Lindtner 
 
 

Dagsorden & referat 

Pkt.  Tid Indhold  Referat 

1 25 Nyt fra: 
 
Formanden 
 
 
Skoleledelsen 
 
Elevrådet 

 
Andre medlemmer 

  

 Formanden: 

 Morten har fået en del henvendelser omkring 

”mudder” området udenfor. MSP. Orientere 

om at området bliver drænet og fyldt op. 

 Kan man få en fodboldbane mere? 

 Gør opmærksom på at bankerne køre noget 

der hedder ”pengeuge” for 7-9 kl. (MSP 

informere lærerne) 

 

Skoleledelsen:  

 I morgen starter ledelsen op på 

arbejdet med strategisk 

kommunikation. 

 



 Skoleudviklingssamtale er blevet 

afholdt, det var en positiv oplevelse. 

 

 Dialogforum 4. april, Morten og Charlotte 

deltager. 

 

 50 bærbare computere er indkøbt. Kommer i 

Maj måned 

 

 Skoleplan 

 

 Fagfordeling startet, den online version slutter 

i morgen. 

 

 Tilvalg af Lyreskovskolen pga. gode 

historier.  

 

 Forældre fra Kollund som ønsker deres børn 

hertil, men børnene ønsker det ikke, da der er 

nogle andre elever fra Kollund som de ikke 

ønsker at gå i skole med mere. 

 

 Vi har været igennem en guidet 

vejledningsforløb med henblik på at 

dokumentere magtanvendelse, osv. 

 

 Krolfbanen, der er lige lavet en ny aftale for 

de næste to år. 

 

Andre:  

Kenneth:  

 Gør opmærksom på de nye ændringer i 

folkeskolen. 

 

Susanne:  

 Skolepatrulje, der dækkes ikke alle de steder 

der er behov. Derudover har en del af dem 

svært ved at løse hensigtsmæssigt. MSP 

fortæller at der er fokus på det. Politiet er 

inddraget. 

  Valg til skolebestyrelse  MSP orientere. 



  Udviklingssamtale  MSP gennemgår de slides der blev brugt til at 

snakke ud fra.  

2 40 Mobilpolitik   Gunvor italesætter at der mangler at stå hvorfor vi 
har de regler vi har, hvilker værdier ligger til grund 
for det. F.eks. at vi ønsker de skal deltage aktivt i 
fællesskabet. 

3 35 SFO 2 tilbud fra skoleåret 
24/25 

Regina RT fortæller at der fra næste skoleår skal laves et 
særskilt SFO2 tilbud.  
Lige nu går SFO 2 tilbuddet ind under SFO1 
tilbuddet dog til en anden pris.  
Vi ønsker at lave et mere klubbaseret SFO2 tilbud 
frem for pasning/SFO1. 
RT fremlægger ideerne omkring klubtilbuddet. 
Bestyrelsen: er positive og godkender tilbuddet.  

4 10 Evt.   

5 8 Nyt fra:  
Lukket område 
 

  

6 2 Punkter til næste møde   

     

     
 

 


